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Radna Rady M iasta Wloclawek

Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewodniczqcy Rady Miasta

Wloclawek

Zwracam sie z wnioskiem o dokonanie calo6ciowego przeglqdu ulic
pod kqtem konieczno5ci ich naprawy tj. powstatych wyrw w jezdniach,

kt6re powodujq jazdq bardziej zbli2onq do "wq2ykiem, wqiykiem..,, ,

ani2eli bezpieczny przejazd jezdniq. Szczeg6lnie odczuwajE to
pasa2erowie komunikacji miejskiej czyli MpK, gdzie manewrowanie
autobusem nie pozwala na takie ekwilibrystyki jakie wykonujq osobowe i

muszq pokonywai na okre5lonej trasie nie tylko pojedyricze braki w
nawierzchniach asfaltowych, ale swoiste ich ciqgi jak np. na ul.
Brzezinowej. Dodatkowo je2eli ju2 sq prowadzone naprawy, to jako5i
materiatu u2ywana do tatania "dziur" w jezdniach jest szybko okre5lona
poprzez ponowne wystqpienie w tym samym miejscu.
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